

**Møde den: 16.06.2015 kl. 10:00-12:00**  
**1445-019 (Parterre)**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR), Eva Kvistgaard Arent (ST), Anne Christine Teglborg (AU UDD.), Michael Mejlgaard Udby (BSS - ordfører for båndet) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

|                |  |
|----------------|--|
| <b>Punkt 1</b> | <b>Orientering: Møde med SR</b>  |
| Beskrivelse    | v/Michael og Esben   |
| Referat        | Mødet med studenterrådsformanden, der skulle have været afholdt umiddelbart inden dagens båndmøde, blev aflyst, så der er intet at berette derfra. Esben finder et nyt mødetidspunkt (august/september). |

Dato: 17. juni 2015  
Ref: EHL

Side 1/3

|                |  |
|----------------|--|
| <b>Punkt 2</b> | <b>Orientering: Status på trivsels-projekt</b>   |
| Beskrivelse    | v/Michael  |
| Referat        | <p>Nikoline er i fuld gang med at skabe sig overblik over opgaven og vil gerne komme forbi båndet, når hun er mere inde i sagerne. Lige nu er hun i gang med at undersøge, hvordan andre universiteters synliggør deres trivsels-tilbud. Trivselsgruppen er indkaldt til et møde før sommerferien.</p> <p>Michael oplyste, at der efter ansættelsen af Nikoline er 80.000 kr. i overskud af de tildelte midler, et beløb som vi <i>skal</i> bruge inden årets udgang.</p> <p>Der afrapporteres til Uddannelsesudvalget i august.</p> |

|                                 |  |
|---------------------------------|--|
| <b>Punkt 2½</b>                 | <b>Opfølgning fra sidste måde: Budgetanalyse</b> |
| Beskrivelse<br>(Punkt indmeldt) | v/Anne   |

|                                |   |
|--------------------------------|---|
| efter udsendelse af dagsorden) |   |
| Referat                        | Anne spurgte til, hvordan vi griber opgaven an, og om der er noget, vi kan gøre allerede nu? Båndet mente dog, at vi bør vente til, at vi får det endelige opdrag. Gitte Viftrup forhører sig hos Signe, om hvornår et sådant foreligger. Båndet vil gerne have en status inden den 30. juni, så det kan komme med på sidste båndmøde inden sommerferien. |

|                |   |
|----------------|---|
| <b>Punkt 3</b> | <b>Forberedelse af seminar</b>  |
| Beskrivelse    | Alle  |
| Referat        | Båndet kunne konstatere, at alle er med på, hvad der skal ske. Damian og Majbritt er inddraget som tovholdere. Afsnitslederne repræsenterer hver sin planche. |

|                |   |
|----------------|---|
| <b>Punkt 4</b> | <b>Evt.</b>   |
| Beskrivelse    | Bordet rundt.   |
| Referat        | <p>Lisette:</p> <p>Kommende AEU-kurser:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Efteråret 2015: temakursus om ”motiverende vejledning”.</li> <li>• 2016: temakurser om skiftlige vejledning på web og mail samt om vejlederen som strategisk partner.</li> </ul> <p>I tillæg hertil er der nu mulighed for at danne netværk i regi af AEU – virtuelle såvel som fysiske og faciliterede netværk. Lisette har fremsendt materiale herom til båndet.</p> |

#### Dagsordenspunkter til næste møde:

Opfølgning på seminar  
Evaluering af F15

#### Kommende dagsordenspunkter:

Revidering af båndkommissorium

#### Kommende møder:

| Dato       | Tid         | Vært   |
|------------|-------------|--------|
| 30.06.2015 | 10:00-12:30 | Jesper |

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.

---

  

---

  

---